
Protokoll årsmøtet 2023 i IL i BUL 
  

Dato/ tid:  Onsdag 7. Mars 2023, kl. 18:30 til kl. XX 

Stad:  Tingstova  

Til stades:  Med røysterett: 12 stykk (2 stykk på teams) + 1 til frå sak 4 
Utan røysterett: 2 stykk   

  
  
  

1 Godkjenning av 
innkalling og dagsorden.  
 
Val av møteleiar, 
referent og 
protokollunderskrivarar 
 

Godkjent utan merknadar. 
 
 
Valde: 
Møteleiar – Håvard Hasås 
Referent – Pål J Larsen 
Protokollunderskrivarar – Vigdis Rønning og Tormod Bønes 

2 Godkjenning av 
årsmelding 2022  
 

Gjennomgang av PowerPoint med utdrag av årsmelding ved møteleiar. 
Skriftleg tilgjengeleg for alle. 
 
Merknadar frå årsmøtet:  

• Oppfordra til å nytta media til å påverka anleggssituasjonen. 

• Spørsmål om trenarsituasjon til Weldu. Administrasjonen svarte.     
 
Godkjent med akklamasjon. 
 

3 Rekneskapen 2022 Møteleiar la fram oppsummering.  
Dagleg leiar presenterte detaljar i rekneskapen. 
 

• Innspel frå årsmøtet om å sjå på moglege plasseringar for 
eigenkapitalen. Årsmøtet diskuterte risiko og mogleg avkastning. 

• Spørsmål om tap – kan ubetalt treningsavgift frå utmelde 
medlemmar, som blir ført som tap, bli knytt opp til bufferen som er 
sett av som «inkluderingspott»?  

• Spørsmål om økonomien til friidrettsskule – kommentert god 
inntening 

 
Rekneskap og balanse godkjent med akklamasjon  
 

4 Budsjett 2023 Oppsummering av tala blir lagt fram for eit budsjett basert på 9375 deltakarar 
i SL23. Dette gir eit resultat lik -792.917 kr underskot. 
 
Underskotet kjem av at me opprettheld SL23 som det arrangementet det er, 
med tanke på kvalitet, og ønsker også å oppretthalda den sportslege satsinga 
med eit håp om å komma tilbake til normal påmelding SL i kommande år. 
 
Spørsmål: Drammen med nytt arrangement 3 helger før SL. Er det sett av nok 
til marknadsføring for 2023? Gått opp frå 166 K i 2022 til 232 K i 2023. 
Merknad om  at det ligg mykje i barteravtalar. Årsmøtets ønsker  å undersøka 
moglegheita for marknadsføring i andre kanalar.  
 



Framlegg frå årsmøtet om å sjå på friidrettsskulen som eit 
sjølvkostarrangement. Dagens kost er 1650 kr per veke. – 4 for, 7 mot. 
 
Årsmøtet oppfordrar om å sjå på moglegheita for å nytta inkluderingspotten 
til dette føremålet. 
 
Årsmøtet påpeiker at budsjettet ikkje er berekraftig med tanke på langsiktig 
god økonomi.  
   
 
Budsjett vedtatt ved akklamasjon med ovanståande merknadar.  
 
 

5 Fastsetjing av årspengar 
til hovudlaget og 
fastsetjing av 
treningsavgift for 2024 
 

Framlegg frå styret om uendra årspengar.  
Årsmøtet føreslår flatt 50 kr på alle kategoriar. Alle stemte for dette 
framlegget.   
 
Vedtatt med akklamasjon. 

6 Eventuelt/innkomne 
saker 

Innkommen på årsmøtet – framlegg om søknad til ungdomsmeisterskapet 
2024.  
1 røysta blankt, resten røysta for.  
 
Ingen andre innkomne saker.  

7 Val av valkomité Ivan Kristoffer Nilsen, Svein Erik Strand Tønnesen 
 
Valt med akklamasjon. 
 

8 Val av kontrollkomité Håvard Hasås 
 
Valt med akklamasjon. 
 

9 Val av styre Styreleiar – Marius Schneider – På val 1 år - akklamasjon 
Nestleiar – Hilde Abelvik Osnes – På val 2 år - akklamasjon 
Ungdomsrepresentant – Angelica Okparaebo – På val 2 år - akklamasjon 
 
Styremedlem – Geir Vaage - På val 2 år - akklamasjon 
1. varamedlem – Kenneth Baranyi Eriksen – På val 2 år - akklamasjon 
 
Styremedlem – Jill Olsen – Ikkje på val   
2. varamedlem – Edem Agbo – Ikkje på val  
 
Alle valde med akklamasjon. 
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